
 
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

 
v Martine 

 
                   konaného dňa 8.12.2021 o 16.00 hod – zasadnutie sa uskutočnilo online 
 
 
počet prítomných členov:      12 
 
počet neprítomných členov:    4 
 
z toho ospravedlnení:            4 

 

Výbor RZ bol 12 prítomnými členmi uznášania schopný. 
 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy 

 Marta Zifčáková - tajomníčka školy, zapisovateľka 

 

Program: 
 
1. Otvorenie a informácie predsedníčky  RZ 
 
 
2. Informácie riaditeľky školy 

 

3. Diskusia 

 

4. Záver 
 
 

 

Rokovanie: 
 
K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 
 
Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ privítala všetkých prítomných členov. Predsedníčka RZ 

oznámila, že poslala členom RZ na emailové adresy počty zaplatených príspevkov a zároveň 

poprosila rodičov žiakov, ktorí ešte neuhradili poplatok, aby tak urobili. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

1) Poďakovanie za spoluprácu s RZ, osobitne pani predsedníčke RZ p. Jelínkovej za 

vypracovanie projektovej dokumentácie k projektu Cykloprístrešok a p. Pšenkovi za 

sponzorský príspevok. 

2) Riaditeľka školy: 

- informovala, ako sa bude konať rodičovské združenie jednotlivých tried 

- informovala o zabezpečení stravovania žiakov z dôvodu epidemiologických opatrení 

a nového rozhodnutia ministerstva, informovala aj o obnovení poskytovania teplej 

stravy od 6.12.2021 



- podala informáciu o dištančnom vzdelávaní žiakov od 13.12.2021 a o termíne 

vianočných prázdnin  

- informovala o výkone inšpekcie v termíne od 24.11.2021- 29.11.2021, písomné 

závery ešte nie sú spracované, o výsledkoch bude informovať rodičov  

- informovala o plánovanej výmene radiátorov v piatich triedach a výmene podlahovej 

gumy v dvoch triedach 

- informovala o zakúpení nového nábytku do prím, plánujeme zabezpečiť nový nábytok 

postupne do všetkých ročníkov 

- poďakovala sa rodičom za zaslané finančné prostriedky z 2 % z dane a príspevky do 

RZ 

- škola je pravidelne dezinfikovaná a ionizovaná, uskutočňuje sa ranný filter 

K bodu č. 3: Diskusia 

 

- p. Jelínková - poďakovala pani riaditeľke a všetkým vyučujúcim, že v tejto ťažkej dobe   

   prebieha vyučovanie na našej škole na vysokej úrovni 

 

- p. Slabejová - poďakovala za vynikajúci a kvalitný priebeh vyučovania 

 

- p. Kovačková - poďakovala vedeniu školy a všetkým jej zamestnancom za zvládanie 

pandemickej situácie a promptné reagovanie na novozavedené opatrenia - príkladom bolo 

zabezpečenie vydávania suchej stravy s pomocou zástupkýň riaditeľa 

 

 

K bodu č.4: Záver 

 
Predsedníčka RZ ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť. 
 
 
 
V Martine dňa 8.12.2021 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník 

 

Overila: Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 


